



2026-2027 年度小一入學簡介會

日期及場次	第一場：2025 年 5 月 3 日(周六) 上午 8 時 15 分至上午 10 時 45 分 第二場：2025 年 5 月 3 日(周六) 上午 11 時 15 分至下午 1 時 45 分 第三場：2025 年 5 月 3 日(周六) 下午 2 時 45 分至下午 5 時 15 分
內容	小一入學簡介會、課程展覽、攤位遊戲及校園導賞
備註	<ul style="list-style-type: none"> ◆ 有意參加上述活動者須於 2025 年 3 月 13 日下午 1 時至 3 月 20 日下午 1 時 期間在本校網頁登記。 ◆ 三場簡介會的內容相同，並將以廣東話進行。 ◆ 每個家庭只可登記一場。如有重覆登記，登記將會失效。 ◆ 簡介會將優先安排予適齡入讀 2026-2027 年度小一的學生家長。 ◆ 如果登記家庭超過該場次可以提供的名額，將以抽籤方法決定。 ◆ 抽籤結果將於 2025 年 4 月 3 日下午 1 時在本校網頁公佈。 ◆ 中籤場次可供兩位家長及一位學生出席。 ◆ 由於座位有限，簡介會只限一位家長出席。另一位家長可與學生參與資訊日活動。 ◆ 簡介會進行期間，請勿拍照、錄音或錄影。 ◆ 家長須自行記錄獲配的網上登記編號，以供日後在學校網頁查閱抽籤結果。請恕校方不會代查登記編號。

2026 - 2027 P.1 Admission Promotion Seminar

Date & Session	1 st session: 3 May 2025(Sat) 08:15a.m. to 10:45a.m. 2 nd session: 3 May 2025(Sat) 11:15a.m. to 1:45p.m. 3 rd session: 3 May 2025(Sat) 2:45p.m. to 5:15p.m.
Activities	P.1 Promotion seminar, Curriculum exhibition, Game booths and School guided tour
Remarks	<ul style="list-style-type: none"> ◆ Interested participants should register on our school website from 13 March 2025 (1:00p.m.) to 20 March 2025 (1:00p.m.). ◆ The content of the four briefing sessions is the same and will be conducted in Cantonese. ◆ Each family can only register for one session. Duplicate registrations will be voided. ◆ Priority for the P.1 Promotion seminar will be given to parents of students eligible for admission to Primary One in the 2025-2026 academic year. ◆ If the number of registered families exceeds the available slots for a particular session, a lottery will be conducted to determine the selection. ◆ The lottery results will be announced on our school website on 3 April 2025 (1:00p.m.). ◆ Each selected family can have two parents and one student attending the session. ◆ Due to limited seating, the promotion seminar is restricted to only one parent. The other parent can participate in the information day activities with the student. ◆ During the briefing sessions, photography, audio recording, and video recording are not allowed. ◆ Parents must keep a record of their assigned online registration number for future reference to check the lottery results on the school website. The school will not provide assistance in checking the registration number.